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Június 8-án a Régi Városháza dísztermében került sor a Ráckevei
Járásbíróság új épülete projekt megállapodás ünnepélyes aláírására
Szadai József, Ráckeve Város polgármestere és Dr. Handó Tünde, az
Országos Bírósági Hivatal elnöke között.
Szadai József polgármester köszöntõjében elmondta, hogy a hosszas

tárgyalások eredményeképpen megszületett az a kormányhatározat,
amelynek értelmében Ráckevénmarad a bíróság egy része, és a régi tüdõ-
gondozó helyén felépülhet az az új épület, amelyet a parlament 169 millió
forinttal támogat. Köszönhetõ ez � hangsúlyozta a polgármester � a helyi
FIDESZ-KDNP alapszervezetének, amely kezdeményezte azt az aláírás-
gyûjtést, amelyben részt vett Rácke-
vén kívül a környezõ települések la-
kossága is, így az összegyûlt 3300
aláírás eljutott a döntéshozókhoz,
amelyet követhettek az érdemi tár-
gyalások Pánczél Károly országgyû-
lési képviselõ segítségével, hogy en-
nek a több mint 30 ezer fõt számláló
térségnek lehessen továbbra is járás-
bírósága. A szakma és a politika ösz-
szefogásának köszönhetõen végre a
tavalyi év végén az országgyûlés dön-
tött, hogy marad a bíróság egy része
Ráckevén, és ezt támogatta meg az új
épületre szánt 169 millió forinttal. Az
idén elindultak a tervezõi munkák,
mind azOrszágosBíróságiHivatal ál-
tal megbízott építészek, mind Rácke-
ve Város fõépítésze, Vargáné Ágoston Julianna bevonásával. Ráckeve
Város Képviselõ-testülete meghozta döntését a volt tüdõgondozó épületé-
nek bontásáról, amely hamarosan elkezdõdik, és végre megindulhat az
építkezés, amely a tervek szerint 2018 tavaszára befejezõdik, és elfoglal-
hatja új székhelyét a Ráckevei Járásbíróság � tájékoztatta a jelenlévõket
Szadai József, majd megköszönte az együttmûködéstDr. Handó Tündé-
nek, azOrszágosBíróságiHivatal elnökének ésmindenkinek, aki ezekben
a hosszas egyeztetésekben partnerként részt vett.
Dr. Handó Tünde köszöntõjében kiemelte, azt kívánja, hogy legyen

minden közösségnek olyan vezetõje, mint Szadai József polgármester, aki

nyughatatlanul, folyamatosan próbálta elérni ezt a célt, és ha becsuktak
egy ajtót elõtte, akkor igyekezett kinyitni egy másikat. Aki nem adta fel,
hogy annak a városnak, amely már a középkor óta rendelkezett pallosjog-
gal, saját bírái lehessenek, így a környék jelentõs mezõvárosává vált, ezért
szándék volt, hogy ezt a történelmi vonulatot megtarthassa a város, ne
vesszék kárba az évszázados jog. Ez azért is fontos � az OVB elnöke sze-
rint �, mert a bíróságok nem csak a peres ügyek színterei, hanem kulturális
centrumai is, hiszen a városok fõterein épületeik mintegy ékkõként he-
lyezkedtek el mindig is. Ezt igyekezett Ráckevénekmegtartani a város ve-
zetése, olyan nagy kompromisszumképességgel és segítséggel, amelyért
elismerés illeti Szadai József polgármestert. Handó Tünde örömét fejezte
ki, hogy ha kisebb létszámmal is, de továbbmûködhet a Ráckevei Járásbí-
róság, és azok a kollegák, akik itt maradnak, továbbra is hûséggel fogják
munkájukat az elkövetkezendõ években, évtizedekben folytatni.
A megállapodás ünnepélyes aláírását követõen, amíg a résztvevõk az

építészek segítségével az új épület ter-
veivel ismerkedhettek, Szadai József
polgármesterrel ésHandóTünde elnök
asszonnyal váltottunk néhány szót.

Jáki Réka: � Polgármester úr, ho-
gyan értékeli ezt a mögöttünk álló
hosszú folyamatot, amely elég küzdel-
mes volt, de íme itt az eredménye?
Szadai József: � Óriási eredmény-

ként élem meg, hiszen Ráckeve köz-
ponti szerepének ez a bíróság egy
olyan eleme, mint a sakktáblán a ki-
rálynõ, ezért nagyon nagy jelentõséget
tulajdonítok városunk további fejlõdé-
se szempontjából annak, hogy itt ma-
radhatott a Ráckevei Járásbíróság.
Több év küzdelme áll valóban emö-

gött, amelynek nagyon örülök, hogy sikerültmeggyõzni a szakmát és a po-
litikát is, ezért sok embernek kell köszönetet mondani, mint a köszöntõm-
ben már említett 3300 aláírónak, a helyi Fidesz-KDNP szervezetnek,
Pánczél Károly képviselõnek és Dr. Handó Tündének is.
� A ráckevei emberek továbbra is itt intézhetik a peres ügyeiket, fognak

ebbõl a változásból valamit érezni?
� Lakosaink, ha egy szerényebb épületben is, de ugyanazon ügyfélfor-

galomnak megfelelõen kialakított új épületben intézhetik az ügyeiket,
semmiképpen nem kerülnek hátrányos helyzetbe, mint ahogyan az idetar-
tozó környékbeli települések lakosai sem. Szinte az egyik legnagyobb
eredmény, hogy errõl meggyõzhettük a döntéshozókat, hogy van létjogo-
sultsága a Ráckevei Járáshoz tartozó településeknek is itt intézni az ügyes-
bajos dolgaikat. Tehát, ha kisebb forgalom is lesz, de a ráckevei polgárok
számára nem történik változás.
� Most mutatják be éppen az új épület terveit, lehet tudni már konkré-

tabban, beleilleszkedik a városképbe?
� Igen, a megállapodás részét képezte, hogy Ráckeve Város Önkor-

mányzatának is lehessen beleszólása a saját fõépítészünk, Vargáné Ágos-
ton Julianna koordinálásával a tervekbe, amelyet támogattak, ezért ez re-
mélhetõleg egy közös, mindenki által elfogadott és tetszetõs épület lesz,
városunk új éke, amely terveket remélhetõleg hamarosan a nagyközönség-
gel is meg fogunk ismertetni.
� Utolsó kérdésként, ami sokunkat foglalkoztat: mi lesz ezzel a szép Ré-

gi Városházánkkal?
� Szoktuk mondani, hogy egy lépést lépjünk elõre, ne kettõt hátra. Az

elsõ lépésként kiírtunk � mint ahogyan az újság olvasói is értesülhettek
már róla � egy az épületre vonatkozó hasznosítási tervpályázatot. Várjuk
az ötleteket!Mi is nagyon sokat foglalkozunk ezzel a kérdéssel, hiszen vá-
rosunk egyik legimpozánsabb épületének létjogosultsága van és marad is.

MEGÁLLAPODÁS
Az új bíróság épületérõl
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Tisztelt ráckevei lakosok!

Tisztelt üdülõtulajdonosok!
Szeretnénk figyelmükbe ajánlani, hogy a Városi Konyha a nyári szünetben is üzemel. Bérel-

hetõ elõzetes egyeztetés alapján rendezvényekre, családi eseményekre, osztálytalálkozókra, a tel-
jes étkeztetés lebonyolításával. Várjuk diákcsoportok bejelentkezését osztálykirándulások
étkezésénekmegoldására is.
Kérjük, vegye igénybe szolgáltatásunkat és fizessen elõ nyáron � elõzetes egyeztetés alapján �

a heti menüre, vagy csak egy napra is igazán kedvezõ adagáron a finom, házias ízekre!
Önnek lehetõsége van az

ebéd helyben történõ elfo-
gyasztására (gimnázium ebéd-
lõje, Kossuth L. u. 82.), vagy
elvitelére.
Az ebéd ára: 695 Ft/adag,

dobozban történõ elvitel esetén.
A doboz ára 50 Ft/db.

További információ és meg-
rendelés:
06/70-778-6076,
06/24-519-050/8-asmelléken.

Bodor LászlónéVIGI
intézményvezetõ

Valószínûleg erre vonatkozóan a következõ kormányciklusban kell
majd újabb lépéseket tenni, de akár a jelenlegi, akár a jövõbeli képvi-
selõ-testületek, azt gondolom, hogy mindig szívén fogják viselni en-
nek az épületnek a sorsát.
�Köszönöm az interjút.

***
Jáki Réka: � Az Országos Bírósági Hivatal elnökeként hogyan értékeli

ezt a megállapodást? Köszöntõjében már kifejtette, hogy nagyra tartja
polgármester úr kitartó küzdelmét ebben a �maradás� kérdésében?
Dr. Handó Tünde: � Valóban, ahogy elmondtam, Ráckevének a 15.

századtól saját bírái voltak, amellyel hozzájárultak a mezõvárosi rang-
hoz, és nagyon helyesen városuk polgármestere, Szadai József mindent
megtett annak érdekében, hogy maradjon Ráckevén Járásbíróság, mert
a bíróságok nem csak a peres ügyeket intézik, hanem ahogy említettem
kulturális centrumok is egy város életében. Nagyon gáláns gesztust tett
a város azzal, hogy felajánlott egy telket, és a kormányzat is, hogy a ki-
vitelezésre szánt 169 millió forint támogatást erre a célra odaítélte.
� Lehet tudni konkrét számokat, h ány bíró és munkatárs marad itt?
� Nagyon sokat mértük az ügyfélforgalmat és így jutottunk arra, hogy 3

bíró, két polgári és egy büntetõ elegendõ lesz a ráckevei és környékbeli
ügyek intézéséhez.Azt vizsgáltukmeg, hogy aSzigetszentmiklósi Járáshoz
mennyi ügy tartozott és mennyi a Ráckeveihez és mivel az a körzet gazda-
ságilag az utóbbi években jobban fejlõdött, nagyobb lélekszámú is, nyilván
több ügy került oda, de persze ezek amutatókmindig változhatnak.
�Mit tudhatunk az új épületrõl?
Az épület tervezése is közös munka, vannak standardek, amelyek

minden bíróságban jelen kell hogy legyenek: a fogvatartottak számára
elkülönítõk, a leíró helyiségek, tárgyalók stb. Ezek a tervek itt vannak
most az asztalon, a jelenlévõk ismerkedhetnek velük, az itt dolgozók
is, és még ha szükséges, lehet változtatni rajtuk igény szerint. A tervek
szerint ez a 4-500 nm-es épület 2018 tavaszára készül el, addig a Rác-
kevei Járásbíróság munkatársai ebben a régi épületben maradhatnak.
�Köszönjük a beszélgetést és az együttmûködést!

Jáki Réka

Ingyenes jogi
segítségnyújtás
A Polgármesteri Hivatalban

minden hónap elsõ szerdáján
9�11 óra közöttmûködik az

ingyenes jogi segítségnyújtás

a ráckevei lakosok részére.
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PPaarrkkoollóóóórráákk kkiiaaddáássaa
Ügyfélfogadás: Kedd 9.00�11.30,
13.00�16.00, Csütörtök 9.00�11.30.

RÁVÜSZ Kft.


